

保康健住院保障附約 (包括醫療增值保障權益 (如適用)) - 由2024年9月1日生效之保費加幅
 HospitalCare Rider (included Optional Medical Booster Benefits (if applicable)) - Premium Increase Rates effective from 1 Sep 2024

下次生日年齡 Age at next birthday	標準 Standard / 特等 Superior / 優等 Premier	
	港元 HKD / 美元 USD	
	男性 Male	女性 Female
1		9%
2		9%
3		9%
4		9%
5		9%
6		9%
7		9%
8		9%
9		9%
10		9%
11		9%
12		9%
13		9%
14		9%
15		9%
16		9%
17		9%
18		9%
19		9%
20		9%
21		9%
22		9%
23		9%
24		9%
25		9%
26		9%
27		9%
28		9%
29		9%
30		9%
31		9%
32		9%
33		9%
34		9%
35		9%
36		9%
37		9%
38		9%
39		9%
40		9%
41		9%
42		9%
43		9%
44		9%
45		9%
46		9%
47		9%
48		9%
49		9%
50		9%

保康健住院保障附約 (包括醫療增值保障權益 (如適用)) - 由2024年9月1日生效之保費加幅
 HospitalCare Rider (included Optional Medical Booster Benefits (if applicable)) - Premium Increase Rates effective from 1 Sep 2024

下次生日年齡 Age at next birthday	標準 Standard / 特等 Superior / 優等 Premier	
	港元 HKD / 美元 USD	
	男性 Male	女性 Female
51		9%
52		9%
53		9%
54		9%
55		9%
56		9%
57		9%
58		9%
59		9%
60		9%
61		9%
62		9%
63		9%
64		9%

註解Remarks :

- 由於有小數位出入，於上述期間之實際保費加幅可能稍高於或低於列出之百分比。
The actual premium increase rates for the above mentioned period may be slightly higher or lower than the stated percentage due to rounding differences.
- 請留意，過往的醫療保險產品保費增長率並非將來保費增長率的指標。
Please be reminded that the historical premium increase rates are not an indicator of future premium increase of the medical insurance products.
- 上述資料只反映就相同年齡的保費增長。在加上年齡增長的因素後，實際保費增長率可能比上述的保費增長率為高。有關最新保費詳情，請參閱年結通知書。
The above information only reflects the premium increase for the same age. The actual premium increase rate may be higher after taking age advancement into account. Please refer to the annual statement for the latest premium.